
RAPORTTI LOHKON TOIMINNASTA EDELLISEN PIIRIHALLITUKSEN 
KOKOUKSEN JÄLKEEN 

 

Alueen ja lohkon nimi 
1 alue 1 lohko 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Hannu Sireni 14.11.2021 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille kokouskutsussa mainittuun päivämäärään mennessä.   

Mikä on lohkon tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Olen vieraillut kaikissa lohkon klubeissa, paitsi Hartolassa, johon olen menossa ensi tiistaina 16.11. 
Yleinen havainto kaikista klubeista on, että toiminta jatkuu samalla mallilla, kuin oli ennen pandemiaa. 
Huolestuttavaa on se, että osa lioneista on passivoitunut tänä aikana ja klubitapaamisissa on ollut 
vähemmän jäseniä paikalla kuin ennen pandemiaa. Tapaamisten ilmapiiri on ollut kuitenkin positiivinen ja 
uskoa tulevaisuuteen tuntuu olevan. 
Yhteinen huoli on saada uusia, etenkin nuoria, jäseniä klubeihin. Tämä ongelma on toki ollut jo pitempään 
tiedossa, ja siihen ei yhtä tiettyä syytä ole olemassa. 
Kaikkien klubien selkeänä tavoitteena on aktivoida nykyiset jäsenet entistä innokkaammin  toiminnan pariin ja 
siihen pyritään järjestämällä aktiviteetteja omalla toimialueella. Myös klubitapaamisten viihtyvyyteen yritetään 
panostaa. 
  

Mitä asioita lohko esittää piirihallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 

 


